

PRAYERS

The Prime Minister having informed the House that His Excellency the Governor General had thought fit to dissolve the present Parliament, Mr. Speaker left the Chair at 11.09 o'clock a.m.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 41(1), namely:

By Mr. Wise, a Member of the Queen's Privy Council,—Amended Capital Budget of the Farm Credit Corporation for the fiscal year ending March 31, 1980, pursuant to subsection 70(2) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970, together with a copy of Order in Council P.C. 1979-2788, dated October 18, 1979, approving same. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/143B.

PRIÈRE

Le Premier ministre ayant fait connaître à la Chambre que Son Excellence le gouverneur général avait jugé à propos de dissoudre le présent Parlement, M. l'Orateur quitte le fauteuil à 11 h. 09 du matin.

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M. Wise, membre du Conseil privé de la Reine,—Budget d'établissement modifié de la Société du crédit agricole, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1980, conformément au paragraphe (2) de l'article 70 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que l'arrêté en conseil C.P. 1979-2788, en date du 18 octobre 1979, approuvant ce budget. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/143B.